

聖保羅書院小學 2020-2021 年度小一學位申請 面見安排

第一輪面見

對 象:所有合資格居港及適齡之申請者

日 期:2019年9月20日(星期五) 或

2019年9月21日(星期六)

時 間:家長請於 2019 年 9 月 4 日起登入本校網頁 www.spc-ps.edu.hk「入學資訊」之「入學通告」欄,以學生

申請編號查閱面見日期及時間。

面見形式:面見以小組形式及廣東話進行,過程連核對文件需時約一小

時。

備註:(1) 申請者需自行查閱面見日期,如未能取閱第一輪面見資料, 請9月13日前致電37101777與本校校務處聯絡。

(2) 家長如在 10 月 25 日前仍未收到第一輪面見結果通知,請致電 3710 1777 與本校校務處聯絡。

第二輪面見

對 象:從第一輪面見者之中甄選約 400 位進入第二輪面見

日 期:2019年11月

時 間:學校將於 2019 年 10 月 25 日前發信通知申請者面見細節。

面見形式:申請者與校長或副校長面見,會面約十分鐘,以廣東話進行。

備註:學校將於2019年12月中旬發信通知第二輪面見結果。如在

2019年12月20日仍未收到通知,請致電 3710 1777 與本校

校務處聯絡。



St. Paul's College Primary School Application for 2020 – 2021 Junior Class One Meeting Arrangement

1st Interview

Candidates : All eligible Hong Kong residents who are of the right age (5 years 8

months to 7 years old by 1st September, 2020)

Date : 20th September, 2019 (Friday) or

21st September, 2019 (Saturday)

Time :Parents should browse [Admission] > [Admission Notices] at our

school website on 4th September, 2019 to check the interview date

and time with the serial number.

The Interview : Conducted in Cantonese in small groups. The whole process,

including the checking of documents, takes an hour.

Remarks: (1) It is the parents' responsibility to check the dates of the meeting

schedules. Parents who encounter difficulties in getting such information should contact the School Office at 3710 1777 on or

before 13th September, 2019.

(2) Parents who do not receive the result of the 1st Round Interview by 25th October, 2019 should contact the School Office at 3710 1777.

2nd Interview

Candidates : About 400 candidates will be invited.

Date : November 2019

Time : Details of the interview will be sent to parents by post on or

before 25th October, 2019.

The Interview : Conducted in Cantonese. Each candidate invited will meet the

School Head or the Deputy Head individually. (about 10 minutes)

Remarks : Results of the 2nd Interview will be released in mid-December, 2019.

Parents who do not receive the result of the 2nd Round Interview by 20th December, 2019 should contact the School Office at

3710 1777.